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سفير تهران در باكو: جمهوري آذربايجان به حسن نيت ايران براي حل مناقشه قره باغ واقف
است

ما اگر انتقادي از گروه مينسك داريم به اين دليل است كه احساس مي كنيم روساي گروه مينسك فعاليت در خور توجهي

براي برقراري صلح و امنيت در منطقه و حل اين مناقشه انجام نمي دهند

خبرگزاری آران/سرویس آذربایجان

محسن پاك آيين سفير ايران در باكو درباره مواضع وزير امور خارجه آذربايجان در قبال پيشنهاد ميانجيگري كشورمان در مناقشه قره باغ گفت : جمهوري آذربايجان خوشبختانه به

حسن نيت ايران در تلاش براي حل مناقشه قره باغ واقف است.

وي در پاسخ به پرسش خبرنگار ايرنا در اين خصوص افزود: جمهوري آذربايجان در مجموع فعاليت هاي خود را در زمينه حل مناقشه قره باغ افزايش داده و ما رويكرد مثبت وزير

خارجه اين كشور در رابطه با كمك كشور هاي ديگر در حل اين مناقشه را حائز اهميت مي دانيم.

وي گفت: ما اعتقاد داريم كه بدون حل اين مناقشه ، صلح و امنيت در منطقه حاكم نمي شود و بايد كشور هاي صلح دوست جهان ، بخصوص كشورهاي منطقه تلاش كنند كه

اين موضوع به شكل مسالمت آميز حل شود. جمهوري اسلامي ايران نيز در اين رابطه آمادگي خود را اعلام كرده است.

سفير ايران در پاسخ به اين سئوال كه از نظر جمهوري اسلامي ايران ديدار احتمالي روساي جمهوري آذربايجان و ارمنستان چه كمكي مي تواند در حل اين مناقشه داشته باشد ،

گفت : سياست اصولي جمهوري اسلامي ايران در رابطه با مناقشه قره باغ ، حمايت از هر گونه مذاكره بين جمهوري آذربايجان و ارمنستان براي دستيابي به راه حل هاي موثر براي

حل مناقشه است. در همين چارچوب ديدار روساي جمهوري دو كشور را براي دستيابي به نتايج ملموس مثبت ارزيابي مي كنيم و اميدواريم حاصل اين تلاش ها براي مردم اين دو

كشور مفيد واقع شود.

پاك آيين با اشاره به اين كه جمهوري هاي آذربايجان و ارمنستان دو كشور در حال توسعه بوده و براي ادامه توسعه خود نيازبه امنيت و آرامش دارند ، افزود: ايجاد امنيت و

آرامش در مرزهاي اين دو كشور خود بخود تاثير مثبتي در امنيت منطقه ، بويژه جمهوري اسلامي ايران با توجه به مرزهاي مشترك طولاني با اين دو كشور خواهد گذاشت .

وي در رابطه با مواضع مشترك جمهوري آذربايجان و ايران از عملكرد ضعيف گروه مينسك اظهار كرد : ما از هر گروهي كه بتواند در رابطه با مناقشه قره باغ فعال شود و دستاورد

مثبتي براي حل اين مناقشه داشته باشد، استقبال مي كنيم.

وي افزود: ما اگر انتقادي از گروه مينسك داريم به اين دليل است كه احساس مي كنيم روساي گروه مينسك فعاليت در خور توجهي براي برقراري صلح و امنيت در منطقه و حل

اين مناقشه انجام نمي دهند.

اين چيزي نيست كه فقط جمهوري اسلامي ايران آن را بيان كند بلكه مقامات و كارشناسان سياسي جمهوري آذربايجان و ديگر كشورهاي منطقه نيز به اين موضوع اذعان دارند.

پاك آيين در پايان تاكيد كرد ، هر گروه يا كشوري كه بخواهد در اين زمينه كاري انجام بدهد، بايد بصورت جدي تر و با برنامه وارد موضوع شود./خ

پایان پیام.
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